
 

ΓΙΩΡΓΟΣ Β. ΜΟΥΛΚΙΩΤΗΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΒΟΙΩΤΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Πέμπτη, 7 Νοεμβρίου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Υγείας κ. Άδωνι Γεωργιάδη 

Θέμα: «Η κατάσταση που επικρατεί στα Νοσοκομεία Θήβας και 

Λιβαδειάς» 

Με την  υπ΄ αριθ.  Γ4α/οικ.46490  ΚΥΑ των Υπουργείων Εθνικής Οικονομίας 

και Οικονομικών και Υγείας, που δημοσιεύθηκε  στο ΦΕΚ 5075/5-9-2024, 

αποφασίσθηκε ο καθορισμός των προβληματικών και άγονων περιοχών της 

περ. Ε της παρ. 11 του άρθρου 54 του ν. 4999/2022 (Α’ 225) και των 

κατηγοριών τους για τη χορήγηση οικονομικού κινήτρου προσέλκυσης και 

παραμονής σε αυτές ειδικευμένων ιατρών και οδοντιάτρων του Εθνικού 

Συστήματος Υγείας (ΕΣΥ), του ύψους, των επιμέρους δικαιούχων, καθώς και 

των προϋποθέσεων χορήγησής του. 

Στο άρθρο 5 παρ. 6της άνω ΚΥΑ προβλέπεται ως υπαγόμενα στις 

προβληματικές και άγονες περιοχές Α΄ και Β’ κατηγορίας τα ΚΥ Διστόμου, 

Αλιάρτου και Σχηματαρίου, ενώ δεν περιλαμβάνονται- 

αποχαρακτηρίστηκαν τα Νοσοκομεία Θήβας και Λιβαδειάς ως και το ΚΥ 

Οινοφύτων, τα οποία έως τις 6-9-2024 υπάγονταν στην κατηγορία Β.  

Μετά την δημοσίευση της άνω ΚΥΑ, οι πολίτες της Βοιωτίας πληροφορήθηκαν 

από δημοσιεύματα συνοδευόμενα από φωτογραφία στα ΜΜΕ και κοινωνικής 

δικτύωσης, ότι την Πέμπτη 12 Σεπτεμβρίου 2024 έλαβε χώρα συνάντηση  του 

Υπουργού Υγείας κ. Άδωνι Γεωργιάδη και των κ. Λευτέρη Κτιστάκη, Βουλευτή 

ΝΔ, κ. Γιώργου Αναστασίου, Δήμαρχου Θηβαίων και κ. Φιλιώς Πρωτόπαπα, 

Προέδρου Ιατρικού Συλλόγου Θήβας και μεταξύ  άλλων ότι «... ο κύριος 

Υπουργός δέχθηκε τα επιχειρήματα και τις αντιρρήσεις που προβλήθηκαν για 

τον αποκλεισμό της Θήβας, της Λιβαδειάς και των Οινοφύτων από τον 

χαρακτηρισμό τους ως προβληματικές περιοχές και διαβεβαίωσε ότι θα 

συμπεριληφθούν στην κατηγορία Β’ της σχετικής Κοινής Υπουργικής 

Απόφασης...».  

Πέρασαν έκτοτε 56 ημέρες, χωρίς να υπάρξει υλοποίηση των όσων 

δημοσιεύθηκαν, ως υποσχέσεις του Υπουργού Υγείας. 
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Αντίθετα υλοποιείται στο ακέραιο η απένταξη των Νοσοκομείων Θήβας και 

Λιβαδειάς και ΚΥ Οινοφύτων, αφού ήδη αποστέλλονται στους υπηρετούντες 

γιατρούς τους, ΔΙΑΠΙΣΤΩΤΙΚΕΣ ΠΡΑΞΕΙΣ,περί χορήγησης της αποζημίωσης 

«ως κίνητρο προσέλκυσης και παραμονής σε προβληματικές και άγονες 

περιοχές» έως 5-9-2024.  

Επειδή, από τη συγκεκριμένη ενέργεια αποστολής διαπιστωτικών πράξεων και 

από την  προηγηθείσα δημοσίευση της υπ΄ αριθ.  Γ4α/οικ.46490  ΚΥΑ των 

Υπουργείων Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών και Υγείας, ολοκληρώνεται η 

de facto και de jure η υποβάθμιση των Νοσοκομείων της Βοιωτίας, ενώ 

προκλήθηκε έντονη δυσαρέσκεια και αναστάτωση στους  Ιατρούς και τους 

πολίτες, καθόσον θεωρούν ότι εμπαίζονται από ανέξοδες  υποσχέσεις και από 

την ξεκάθαρη δυσμενή μεταχείριση των Νοσοκομείων της Θήβας και 

Λιβαδειάς.  

Επειδή, προκύπτει η προφανής διάκριση άλλων νοσοκομείων γειτονικών 

περιφερειακών ενοτήτων, αλλά και περαιτέρω προκαλείται η δυσαρέσκεια των 

ήδη υπηρετούντων ως και η συνακόλουθη απροθυμία  προσέλκυσης ιατρών 

και κατά συνέπεια στελέχωσης των Νοσοκομείων της Βοιωτίας.  

Επειδή, φέρεται να παγιώνεται η απόφαση με την εκδοθείσα ΚΥΑ ότι τα  

Νοσοκομεία Θήβας  και Λιβαδειάς, ως αποχαρακτηρισμένα πλέον από την 

ένταξη στη κατηγορία Β, βρίσκονται εφεξής σε μειονεκτική θέση και 

υπονομεύεται κάθε δυνατότητα στελέχωσης και ενδυνάμωσής τους. 

Επειδή, αρνήθηκε το Υπουργείο Υγείας να απαντήσει στην από 9-9-

2024κατατεθείσα σχετική ερώτησή μουκαι αίτημα κατάθεσης εγγράφων(ΑΠ 

Βουλής 6578/337/9-0-2024) για την απένταξη των Νοσοκομείων της Βοιωτίας 

από την κατηγορία προβληματικών άγονων Β’, με θέμα« De Facto η 

υποβάθμιση των Νοσοκομείων Λιβαδειάς και Θήβας», την οποία και 

επανακατέθεσα. 

 

Επειδή, ο συνερωτηθείς στην άνω ερώτηση μου Υπουργός Εθνικής 

Οικονομίας και Οικονομικών, απάντησε με σαφήνεια ότι «Η έκδοση της 

ανωτέρω κοινής Υπουργικής απόφασης πραγματοποιήθηκε με πρωτοβουλία 

του Υπουργείου Υγείας… .Περαιτέρω, επισημαίνεται ότι οι κατ’ εξουσιοδότηση 

των ως άνω διατάξεων του ν.4999/2022 προβληματικές και άγονες περιοχές 

Α΄ και Β΄κατηγορίας καθορίζονται επιχειρησιακά από τις αρμόδιο προς τούτο 

Υπηρεσίες του συνερωτώμενου Υπουργείου Υγείας». 

 

Επειδή, τα Νοσοκομεία, εναρμονισμένα και εφαρμόζοντα την  εν 

λόγωδεσμευτική πρόβλεψη της ΚΥΑ, την υλοποιούν «εν τοις πράγμασι»  με 

την αποστολή των διαπιστωτικών πράξεων,  δεδομένης πανηγυρικά της 

απένταξης των Νοσοκομείων από την κατηγορία Β, με την αποστολή των 

διαπιστωτικών πράξεων και πέρας χρόνου αποζημίωσης της 5-9-2024.  



Ερωτάσθε κ. Υπουργέ 

1.- Ισχύει η φερόμενη δέσμευσή σας ως Υπουργού Υγείας προς τον Βουλευτή 

ΝΔ Βοιωτίας, τον Δήμαρχο Θηβαίων και την πρόεδρο του Ιατρικού Συλλόγου 

Θηβών, οι οποίοι με δηλώσεις τους ανέφεραν ότι ο κ. Υπουργός «….δέχθηκε 

τα επιχειρήματα και τις αντιρρήσεις που προβλήθηκαν για τον 

αποκλεισμό της Θήβας, της Λιβαδειάς και των Οινοφυτων….»και ότι 

θα συμπεριληφθούν τα Νοσοκομεία Λιβαδειάς και Θήβας στην κατηγορία των 

προβληματικών άγονων περιοχών κατηγορίας Β;  

2.- Εάν ναι, γιατί δεν υλοποιήθηκε η δέσμευσή σας με τροποποιητική έκδοση 

ΚΥΑ,με αποτέλεσμα να υφίστανται δυσμενή μεταχείριση οι ιατροί των 

Νοσοκομείων της Βοιωτίας, ως και τα ίδια τα Νοσοκομεία; 

3.- Ποια είναι τα κριτήρια των Νοσοκομείων γειτονικών 

περιφερειακώνΕνοτήτων της Βοιωτίας, κατηγορίας άγονων προβληματικών Β, 

των οποίων υπολείπονται τα Νοσοκομεία της Βοιωτίας, ώστε να 

ικανοποιηθούν, για να επανενταχθούν στην προϋφιστάμενη κατηγορία;  

Ο Ερωτών Βουλευτής 

Γιωργος Β. Μουλκιώτης 

 

 




